
Zápis z volební valné hromady Tělocvičné jednoty Sokol Hnátnice, konané dne 

29.3.2025 v 18:00 v Kině v Hnátnici. 

Celkový počet členů jednoty ke dni konání valné hromady je 146 členů, z toho počet zletilých členů 
jednoty ke dni konání valné hromady činil 92. 

Valné hromadě je v okamžiku zahájení přítomno 48 zletilých členů, tj. valná hromada je usnášení 
schopná. 

1. Zahájení: br Miroslav Appl starosta TJ. zahájil valnou hromadu 18:00 hod. 

Přivítal všechny zúčastněné členy a zvlášť hosty: br. Lipavského ze župy Pippichovy (náčelník župy 
a patron naší jednoty), za hasiče Ladislava Hýbla, za myslivce Petra Hrdinu a Romana Motla. 

2. Schválení programu jednání: br. Miroslav Appl přednesl návrh programu jednání. 

Valná hromada schválila program jednání dle návrhu předloženého výborem jednoty a 
obsaženého v pozvánce. 

1. Zahájení 
2. Schválení programu jednání 
3. Volba mandátní, návrhové a volební komise  
4. Kontrola usnesení z minulé VH 
5. Zpráva starosty o činnosti jednoty v roce 2024 
6. Zprávy z oddílů 
7. Zpráva o hospodaření v roce 2024 
8. Zpráva mandátové komise 
9. Volba nového výboru 
10. Vystoupení hostů, diskuse 
11. Usnesení VH 
12. Závěr 
 

hlasování pro 48,  proti 0,   zdržel se 0,  
 

3. Volba orgánů valné hromady 

Valná hromada zvolila: 
zapisovatele: br. Miloše Urbana 
hlasování pro 48,  proti 0,  zdržel se 0,  

mandátní komisi ve složení: s. Miroslava Dušková, s. Hana Aligerová 
hlasování pro 48,  proti 0,    zdržel se 0,  
Mandátní komise určila ze svého středu s. Miroslavu Duškovou jako její předsedkyni. 

návrhovou komisi a zároveň ověřovatele zápisu ve složení: br. Jiří Petráček, br. Vít Červinka 
hlasování pro 48,   proti 0,    zdržel se 0,  
Návrhová komise určila ze svého středu b. Víta Červínku jako její předsedu. 

volební komisi ve složení: s. Renata Strnadová, s. Romana Applová, s. Miluše Kopecká 
hlasování pro 48,   proti 0,    zdržel se 0,  
Volební komise určila ze svého středu s. Renatu Strnadovou jako její předsedkyni. 

 

 



4. Kontrola plnění usnesení minulé valné hromady: br. Jiří Procházka – jednatel konstatoval, že 
úkoly z minulé VH byly splněny. Opětovně jako každý rok zdůraznil nutnost zlepšení 
informovanost na www stránkách jednoty a z toho vyplývající lepší přísun informací pro 
kronikářku a archiv. 

5. Zpráva starosty o činnosti jednoty v roce 2024:   zprávu přednesl br. starosta. Stručně zhodnotil 
činnost všech oddílů s odkazem na podrobné zprávy, které budou předneseny oddíly, a ocenil 
jejich činnost. Zdůraznil nutnost šetření s elektrickou energií, která představuje velkou finanční 
zátěž naší jednoty. Seznámil valnou hromadu o proběhlých akcích a o dotacích. Dále informoval o 
získaných dotacích za rok 2024. Pochválil všechny členy, kteří se aktivně podílejí na pořádání 
sokolských akci. 

6. Zprávy oddílů přednesli: -všestrannost – děti - s Petra Zítková 

 -míčové hry - br. Miroslav Appl  

- muži -   br. Alan Vebr   

– ženy -  s. Jaroslava Pražáková 

             - stolní tenis   - br. Jan Babák  

          - nohejbal  - br Jiří Petráček  

         - florbal  - br. Jan Kovrzek 

         - zpráva z dětského karnevalu  s. Sabina Holásek 

 

7. Zpráva o hospodaření: zprávu o hospodaření za rok 2024 přednesla s. Jaroslava Pražáková. 

hlasováno pro 48,   proti 0,   zdržel se 0   
 

8. Zpráva mandátní komise:  s. Miroslava Dušková 

     - přítomno 48 členů z 89 - schůze je usnášeníschopná. 

9. Volba nového výboru: návrh přednesla s. Renata Strnadová 

     Volba starosty jednoty - br. Miroslav Appl 
hlasováno pro 47,   proti 1,    zdržel se 0, 
Volba místostarosty jednoty - br. Miloš Urban 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 
Volba jednatele jednoty - br. Jiří Procházka 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 
Volba hospodáře jednoty – s. Jiřina Sehnalová 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 
Volba náčelníka jednoty - br. Alan Vebr 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 
Volba náčelnice jednoty - s. Petra Zítková 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 
Volba vzdělavatele jednoty - br. Jiří Hejduk 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 
Volba předsedy odboru sportu jednoty - br. Milan Strnad 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 

 



Dále proběhla volba zbylých členů výboru jednoty  
- br. Vít Červinka 
- br. Jiří Petráček 
- s. Renáta Motlová 
- br. Jan Štaud 
- s. Sabina Holásek 
- s. Sabina Vebrová 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 
Volba předsedkyně kontrolní komise  - s. Jaroslava Pražáková 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0,  
Volba člena kontrolní komise  - s. Jarmila Nacevová 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 
Volba člena kontrolní komise  - s. Monika Gottwaldová 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 

 

10. Volba vyslance na valnou hromadu župy 13.4.2025:  

Vyslanec br. Alan Vebr 
hlasováno pro 48,   proti 0,    zdržel se 0, 

Vyslanec br. Miroslav Appl 

hlasováno pro 47,   proti 0,    zdržel se 1, 
 

11.  Poděkování končícím členům výboru:  

Starosta br. Appl poděkoval končícím členům výboru jednoty br. Vladislavu Aligerovi, br. Jiřímu 
Duškovi a br. Petrovi Hubálkovi za dlouholetou práci ve výboru. Za tuto činnost ji předal dárkové 
balíčky. 

12. Vystoupení hostů a diskuse: 

Br. Lipavský zhodnotil konání 17.Všesokolském sletu, ocenil zejména práci s dětmi a zmínil, že se 
jedná o činnost, na kterou lze nejvíce čerpat dotace. Zároveň vyzdvihl snahu o údržbu sportovišť. 
Zdůraznil, jak je důležité udržování webu jednoty a všeobecně důležitost informování o její práci. 
Pozval na akce pořádané župou a vyzval k využívaní jejích programů. Závěrem předal župní 
diplomy Jaroslavě Pražákové, Jiřímu Hůlkovi a Janu Štaudovi jako ocenění přípravy sletu. 
 
Ladislav Hýbl jménem hasičů poděkoval za činnost Sokola, zejména cvičitelům za obětavost a 
ocenil práci související s administrativou a provozem Sokola 
 
Petr Hrdina v zastoupení myslivců rovněž ocenil činnost Sokola a krátce pozval i na akce pořádané 
mysliveckým sdružením 
 
Vít Červinka vystoupil jménem obce Hnátnice a spolku Dobrá Hnáta. Také on poděkoval za činnost 
Sokola a zejména vyzdvihl práci členů, kteří se podílejí na běžné každodenní činnosti a provozu. 
Pozval na akce požádané spolkem Dobrá Hnáta a informoval o budoucnosti provozu 
rekonstruovaného antukového hřiště  

 

 

 



13. Návrh usnesení:  

přednesl br. Vít Červinka a br. Miroslav Appl vyzval přítomné k hlasování o usnesení. 

hlasování pro 48,  proti 0,    zdržel se 0,  

 

 

14. Závěr: Starosta Sokola br. Mirek Appl poděkoval přítomným a ukončil valnou hromadu. 

 

………………………………………………………   ……………………………………………………… 

ověřovatel br. Vít Červinka    starosta br. Miroslav Appl 

 

………………………………………………………      

ověřovatel br. Jiří Petráček 

  


